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Conceptverslag Algemene Ledenvergadering 08/11/24 - VNG Flevoland 
Locatie: Gemeentehuis Dronten en digitaal, aanvang 09.30 uur 

 
Presentielijst bestuur 

√ Jean Paul Gebben  Voorzitter X Willem Foppen Alg. bestuurslid 
√ Annemieke Messelink-Dijkstra Vicevoorzitter √ Hans van Dijk  Alg. bestuurslid 
X Steven Scheffer  Secretaris √ Robert Wassink  Alg. bestuurslid 
√ Kees Ahles  Penningmeester X Carla Swart  Alg. bestuurslid 
√ Roger de Groot  Alg. bestuurslid √ Jan-Herber Hogendoorn  Ambt. secretaris 
 
Presentielijst leden 
Almere: 
 

Gea Vermeulen (directielid) Noordoostpolder: Wout Jansen (wethouder) 

Dronten: 
 

Peter Duvekot (wethouder) 
Siert Jan Lap (wethouder) 
 

Urk: Verhinderd 

Lelystad: Verhinderd Zeewolde: Erik van de Beld (wethouder) 
 

 
Tevens aanwezig: Ojanne Chang (Voorzitter VNG-commissie Raadsleden & Griffiers, bestuurslid VNG) 
 
 
 
 

Besproken/besloten 

1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Verslag ALV 31 mei 2024 

Het verslag van ALV 31 mei 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

a. Planning algemene ledenvergaderingen voor 2025 

- 23 mei, in combinatie met de Flevomeeting te Dronten 

- 12 november, digitaal/hybride 

b. Afmeldingen 

Het bestuurslid Scheffer heeft zich afgemeld voor deze vergadering. 

 

4. Toekomst VNG Flevoland 

De voorzitter zet kort uiteen welke inspanningen er de afgelopen tijd zijn geweest wat betreft het 

traject ‘toekomst VNG Flevoland’. De voorzitter had de spreekwoordelijke handschoen opgepakt 

om met de opgedane inspiratie een korte uiteenzetting op papier te zetten, het is echter niet 

gelukt om het vraagstuk van een antwoord te voorzien. De voorzitter gaat in klein comité, te 

weten met Kees Ahles en Carla Swart, het vraagstuk verder oppakken. Het uitgangspunt is dat 

VNG Flevoland zou moeten blijven bestaan; de manier waarop is een puzzel die nog gelegd moet 

worden. De intentie is om in de bestuursvergadering van 20 november opties hieromtrent te 

kunnen bespreken. Eventuele vervolgacties kunnen dan vervolgens nog dit jaar worden geregeld 

met de leden. 
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5. Begroting over 2025 

Er wordt een toelichting gegeven op de begroting die voorligt. Wethouder Jansen vraagt naar het 

gewenste niveau van het weerstandsvermogen. Duidelijk wordt dat er helderheid nodig is over 

de koers van VNG Flevoland zodat de begroting daarop aangepast kan worden. 

De vergadering stelt de begroting vast.  

Het bestuur zet de koers in op het komen tot een begrotingswijziging nog voor het einde van het 

jaar. 
 

6. Actualiteiten / vooruitblik Najaarsvergadering VNG (29 november, Utrecht) 

In de vergadering wordt gesproken over de ledenpeiling van de VNG (middels enquête) waarmee 

onderzocht wordt op welke manier de resolutie richting het landelijke kabinet ingestoken kan 

worden. De input wordt verder besproken in de klankbordgroep eind november. Een aantal 

gemeenten in Flevoland heeft de enquête al ingevuld. De eigen afweging is leidend bij het 

invullen van de enquête. 

Wethouder Messelink merkt op dat de VNG nu via verschillende overleggremia werkt en het haar 

te ingewikkeld wordt. Er zou op een efficiëntere manier gewerkt moeten worden. Burgemeester 

De Groot geeft in reactie daarop aan dat het methode van de VNG is om zoveel mogelijk 

gemeenten te kunnen betrekken. Zonder daar afbreuk aan te doen wordt het lastig om een 

andere methode toe te passen. 

Er zijn al een aantal moties in omloop voor het najaarscongres van de VNG. Mogelijk kunnen de 

Flevolandse gemeenten elkaar vinden bij een aantal moties. De voorzitter geeft aan dat het goed 

is om overzicht en inzicht te krijgen in de standpuntbepaling vanuit Flevoland rondom de moties. 

Dit loopt via de gemeenten, niet via VNG Flevoland. 
 

7. Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 10.17 uur. 

 
 


